

INNEBANDY 	Sektionsmöte Mötesanteckningar 2026-03-01 18.00-20.00 Hammarhallen
---	--

Närvarande: Herrlaget -, Damlaget; Lova Jonsson och Ebba Olson, Dam utv -, P10/11; Lotta Karlsson, F11; Olle Oskarsson, P12/13; Anna Hennström, F 12 Marie Bergstrand , F 13; Rebecca Boman, P14; Malin Eklund, F14; Emil Strömberg, P15 -, F15; Rebecca Tykosson, P16; Mikael Bergstrand, F16; Victoria Perez Hammargren, P17; Rebecca Boman, F17; Rebecca Tykosson, P18-, F18; Malin Eklund, P19; Victoria Perez Hammargren, F19-, Svif United-Sektion; Stina Thysell Persson, Catarina Roos, Peter Albinsson, Maud Mukkala, Katarina Eriksson

Ärende	Notering	Ansvar
Föregående protokoll	Föregående protokoll gicks igenom.	
Runda i lagen	F 18 funderar på cup - tyvärr blir det ingen cup för F18 i år. Vi förklarar att det är seniorlagen som håller i cuperna, inte sektionen. Herrlaget ville gärna hålla i cup, men inte damlaget. När damlaget inte ville ha cup, frågade vi 2 andra lag men de hade inte möjlighet till att hålla i cup Inga andra frågor från lagen	
Årshjul	Vad gör vi i sektionen? Vi visar vårt årshjul och visar allt vi gör	
Utvärdering av rallyt	Vi beslutade på förra mötet med föräldrarepresentanterna och spelarrådet att vi skulle jobba på rallyt. Vi berättar att det har varit väldigt mycket gnäll i år pga rallyarbetet. Förstår vi inte att alla har jobb, barn etc hur ska de då kunna jobba på rallyt. Utvärdering; I vissa lag får man frågan om man kan men i vissa lag blir de lottade. Det känns trevligare om man blir tillfrågad. Och att man bara lottar om det inte finns någon frivillig. Ska vi göra så att varje lag betalar 2000:- per säsong till sektionen istället för att jobba på rallyt? Vi vill att alla lag tar med sig frågan om hur vi ska få in pengar om man inte vill göra jobb i föreningen?	
Miljöträning - hur har det	En väldigt positiv sak som fungerar bra. Viktigt att styra upp det så att det blir rättvist. Det har aldrig varit problem att inte	

fungerat i lagen?	få spela, för det saknas alltid folk. Tydlig information, men ofta samma spelare, men alla har väl ett eget val. Bra att kunna träna med andra lag, framförallt om man har annan aktivitet på någon av träningskvällarna. Vi kommer att fortsätta med miljöträning även nästa säsong.	
Säsongen 26/27	Ett nytt krav fr.o.m säsongen 26/27; Att alla ledare är utbildade. Ledarna ska vara utbildade i den nivå deras lag spelar i. Det är utskickat enkäter till P/F 15 - P10/11/F11 och vi kommer snart att sammanställa det och diskutera det med ledarna i varje lag på ledaravslutningen. Vi gör intervjuer med dam utv, damlag och herrlag. Även de svaren återkopplas till ledarna	
Nytt matchställ Hemma och bortaställ	Alla innebandylag måste ha både hemma- och bortaställ nästa säsong. Hemmastället blir ljusblå matchtröja, svarta shorts och strumpor för junior. Senior kommer att ha ljusblåa strumpor Bortastället är svart och då är det även svarta shorts och strumpor.	
Sportadmin från 1/4	De dokument som man vill ha med sig från laget.se till sportadmin sparar man på sin sida. Allt annat rensar man bort. Maud är kontaktperson för innebandyn ang sportadmin. Några tycker att det känns mer samlat med sportadmin.	
Rekrytering pågår av ny föreningsutvecklare	Vår barn och ungdomsutvecklare Jocke har slutat, och vi rekryterar nu en ny föreningsutvecklare. Det var många sökande och intervjuerna blir v. 11. Så vi hoppas att vi snart kan anställa en ny person.	

Årsmöte i Svif, 16/3 kl 19.00 på festplatsen i V-by	Alla medlemmar är välkomna och era röster är viktiga. Innan bjuder föreningen alla ledare på middag.	
Övriga frågor	Vi pratar om förstörelsen i Hammarhallen och om att våra sponsorvepor har rivits ner. Det är viktigt att inte lämna dörrarna till hallarna öppna.	
Nedan är det bara sektionsmöte för sektionen		
Föregående protokoll	Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes och lades till handlingarna.	
Årshjulet	Cup för 18-lagen Tränare i seniorlagen Enkäter och intervjuer Idrottsråd Årsmöte	
Enkäter/ Intervjuer	Vi har påbörjat intervjuerna och har skickat ut alla enkäter.	
Olika lag	Vi pratar om olika lag och vad vi har gjort sedan förra sektionsmötet.	
Ledaravslutning 15/4 på Vännäs IP	Först ska vi lämna utrustningen i innebandyförrådet. Efter det åker vi till IP och har ledaravslutningen. Vad ska vi ta upp? - Krav på utbildning - Föreläsare om att behålla aktiva längre upp i åldrarna - målvaktsträning - ska vi ha det eller inte? - Mixcup - Rally och hur går vi ut med info till föräldrar ang det jobbet?	
Företagscup	Vi har precis fått informationen av Jocke, så till veckan skickar vi ut inbjudan	
Info kring sportadmin	Maud har varit på två kurser, ena kursen var om ekonomi, och en kurs var mer övergripande. Vi tror att det kommer videosnuttar med info till ledarna.	
Idrottsråd 12/3	Stina går på det mötet	
Bestämna kring uppstart, mixcup	Vi tar med vissa av dessa frågor till ledaravslutningen. Frågan om uppstart tar vi upp på nästa sektionsmöte	

och målvaktsträning		
Övriga frågor	Linjering i nya hallen	

Noterats av Katarina E